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Lars Eriksson   Lena Spanó 

Ordförande   vice ordförande 

 

 

 

§ 1. Godkännande av dagordning 

Påpekades att punkten övriga frågor ska komma efter balanslistan. 

Tillades rapport från arbetet vid Spånga By under paragraf 4, tillgänglighet och 

utveckling. I övrigt godkändes dagordningen. 
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§ 2. Justering av dagens protokoll 

Lars Eriksson och Lena Spanó utsågs att justera dagens protokoll. Tid för justering är den 

29 februari 2008. Protokollet skickas med e-post till ordförande och vice ordförande 

dagen innan. Protokollet kommer att finnas i receptionen på Tenstagången 55. 

 

§ 3. Föregående protokoll 

Efterfrågades uppföljning av paragraferna 4, 5 och 9 från föregående protokoll. 

Utifrån tidigare protokoll framfördes också önskemål om att få information om gamla och 

nya ParaSoL - systemet. 

 

Lena Spanó meddelade att hon granskat ritningarna över utomhusmiljön och inomhus på 

förskolan vid Gribbyvägen ur ett tillgänglighetsperspektiv. Hon framförde att det inte är 

några ideala lösningar, men ändå acceptabelt utifrån behovet att få fram platser till 

förskolan. Cathrine Önnestam redogjorde för de tankar på lösningar som finns för att göra 

verksamheten möjlig. 

 

Föregående protokoll godkändes. 

 

§ 4. Tillgänglighet och utveckling 

Cathrine Önnestam informerade om förvaltningens förslag till yttrande på en remiss för 

inrättande av valfrihetssystem inom området för personer med funktionsnedsättning. 

Valfrihetssystemet ska möjliggöra att brukare som efter biståndsbedömning beviljas 

stödinsats enligt LSS eller SoL ska beredas stort inflytande över vem som ska utföra den 

beviljade insatsen. För vissa insatser råder redan valfrihet. Exempel på sådana insatser är 

personlig assistans, stödfamilj och familjehem enligt LSS och kontaktperson enligt SoL. 

Valfrihetssystemet är kopplat till ett nytt resursfördelningssystem med schabloner som 

gällt från och med årsskiftet 2007/2008. Förvaltningen påpekar att det är nödvändigt att 

samtidigt införa ett pengsystem som följer den enskilde individen. Det finns 

begränsningar i valfriheten, speciellt för de individer som är i behov av mycket stöd. I 

sådana fall krävs att biståndsbedömaren har god kunskap om ärendet. Förvaltningen 

påpekar att möjligheten till byte av boende kan bli kostnadsdrivande om en fullvärdig 

valfrihet ska råda. Tranportkostnaderna för t.ex. daglig verksamhet kan också öka. 

Systemet med de nuvarande regionala förmedlingsgrupperna för bostäder kommer även 

att ses över. Sammantaget kan sägas att förvaltningen är positiv till valfrihetssystemet, 

men att vissa konsekvenser av det måste beaktas. 

 

Lokala handikapprådet beslutade att göra en skrivelse som behandlar rådets synpunkter på 

remissen om valfrihetssystemet. 

 

Diskuterades generellt om avknoppning och upphandling i konkurrens och vikten av 

balans mellan pris och kvalitet samt längden på avtalen, vilket är avgörande för 

kontinuiteten i verksamheten. Togs också upp skillnaden mellan upphandling av ramavtal 

med avrop från dessa och upphandling i konkurrens av verksamhet. Cathrine Önnestam 
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redogjorde för stadens tillsynsskyldighet för enskilt drivna verksamheter och att 

tillsynsplan upprättas. Även oannonserade besök kan komma ifråga. 

 

Framfördes från lokala handikapprådet ett önskemål om att ta del av anbuden i samband 

med anbudsutvärdering. 

 

Lena Spanó redogjorde för samrådsmöte på Spånga By beträffande tillgängligheten. 

Hänsyn har tagits till lokala handikapprådets synpunkter och en reviderad plan tas fram. 

Man skiljer tydligare på medel till allmän upprustning av parken och medel för att öka 

tillgängligheten. Nästa möte blir den 17 eller 18 mars i Tensta Träff.. Lars Eriksson 

meddelade i samband härmed att han varit i kontakt med Trafikkontoret för att få 

tydliggjort vilka som äger ärendet. 

 

§ 5. Nämndärenden  

Redogjordes för föregående nämndmöte. Beträffande yttrande av revisionsrapporten 

påpekade Lars Eriksson på nämndmötet att kommunstyrelsen också har ett övergripande 

ansvar för stadens kvalitetssäkring av stödet till personer med funktionsnedsättning.  

 

Cathrine Önnestam redogjorde för förvaltningens bokslut för år 2007 och det 

prognostiserade underskott som förvaltningen beräknas få under år 2008. 

Samtal mellan stadsdelsdirektören och avdelningscheferna pågår om åtgärder för att 

komma till rätta med befarade underskott. Cathrine meddelade vidare att 

stadsdelsförvaltningens nya direktör heter Maria Häggblom. 

 

Vid kommande nämndmöte kommer bland annat att behandlas remissen om 

valfrihetssystemet och tillsynsplan för enskilt driven daglig verksamhet i Lunda samt ett 

återremitterat ärende om föreningsbidrag. 

 

§ 6. Anmälan inkomna protokoll 

Anmäldes ett protokoll från sammanträde i kommunstyrelsens handikappråd  

2008-01-14. 

 

Delades ut lokala pensionärsrådets protokoll. 

 

§ 7. Anmälan av inkomna skrivelser i övrigt 

Anmäldes ett brev från Hörselskadades förening i Stockholm beträffande krav på att 

heminstruktörer ska finnas i alla stadsdelar för de äldre hörselskadade och deras behov. 

Meddelades att Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning lever upp till det kravet. 

 

Anmäldes brev från Stadsbyggnadskontoret med en kallelse till möte den 5 februari för 

kännedom. Stadsbyggnadsnämndens handikappråd skickar kallelser/dagordningar för 

kännedom till stadsdelsnämndernas handikappråd. Avsikten är att det handikappråd, vars 

stadsdelsområde behandlas på sammanträdet, ska kunna skicka en representant som kan 

yttra sig och komma med förslag. Det är för att råden ska kunna samordna sina svar på 
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program- och planremisser. I en del fall väljer råden en kontaktperson i handikapprådet. I 

andra fall väljer man att låta kallelse för kännedom gå till sekreteraren. Lokala 

handikapprådet beslutade att låta sekreteraren få dessa kallelser/dagordningar. 

 

Anmäldes en inbjudan från Hjälpmedelsinstitutet till en IT-konferens 29 april på World 

Trade Center i Stockholm. 

 

Anmäldes en fyllnadsnominering till lokala handikapprådet för Gunnar Olsson. 

 

§ 8. Balanslistan 

Lars Eriksson tar fram en kopia på balanslistan till nästa möte. 

 

§ 9. Övriga frågor 

Annika Wedin deltog ej under punkten övriga frågor. Sammanträdestiden drog över tiden 

och tolkar var endast beställda till kl. 16. Annika bad sekreteraren beställa tolktid med 

ytterligare 15 minuter till nästa möte. 

 

Framfördes önskemål om att någon från socialpsykiatrin deltar på ett möte med lokala 

handikapprådet eftersom det finns intresse att diskutera socialpsykiatriska boendefrågor. 

 

Beslutades att ha ett extra möte för lokala handikapprådet den 26 mars med bland annat 

en redogörelse för treårsplanen. Kommande ordinarie möte för lokala handikapprådet är 

den 8 april 2008. 

 

 

 

 

 

 


